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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  9ης/2015 συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου 

 

 Αρ. αποφάσεως : 86 

  

ΘΕΜΑ: «Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος σχετικά με τις κεραίες κινητής 

τηλεφωνίας» 

 
Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 31ηη του μήνα Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα 

της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 19:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν 

της με αριθ. πρωτ 7940/27-3-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε 

κάθε μέλος στις 27-3-2015 και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 
δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα (30) μέλη ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  
 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη  
  

3. Ν. Δαουάχερ  12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Ε. Καμπόλη   

 

4. Κ. Σταθάς  ΑΠΩΝ 13. Μ. Δημουλά   ΑΠΟΥΣΑ 22. Ε. Τοκατλίδη 

ΑΠΟΥΣΑ 

31. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού 15. Π. Κουβαράς  24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-
Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος  

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά   

 

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 
 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 
 

Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Καμπόλη αποχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του εκτός ημερησίας 

διάταξης θέματος. Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Δ. Τσατσαμπάς αποχώρησε κατά τη διάρκεια της 

συζήτησης του εκτός ημερησίας διάταξης θέματος και προσήλθε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 4ου 

θέματος της ημερήσιας διάταξης. Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φ. θεοδωρακόπουλος  αποχώρησε κατά τη 

διάρκεια του 3ου θέματος ημερησίας διάταξης.  

 

 



Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Βασίλειος Παντελάρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα 

ημερησίας διάταξης, έθεσε υπόψη του Σώματος την επιστολή των δημοτών-κατοίκων της Αγ. 

Γρηγορούσας, την οποία υπογράφουν περισσότεροι από πενήντα (50) δημότες, σχετικά με την 

απομάκρυνση της κεραίας κινητής τηλεφωνίας. Ακολούθως δόθηκε ο λόγος στον κ. Αγγελόπουλο 

(δημότη) ο οποίος μεταξύ άλλων, εξέθεσε στο Δημοτικό Συμβούλιο τα προβλήματα υγείας που 

αντιμετωπίζουν οι κάτοικοι της περιοχής και ζητούν την άμεση αποξήλωση της κεραίας που βρίσκεται 

στην συμβολή των οδών Φαβιέρου & Φειδιππίδη. 

Εν συνεχεία ο κ. Δήμαρχος έλαβε το λόγο και μεταξύ άλλων είπε: 

Επισημαίνω ότι,  εμείς δώσαμε αγώνα ως αντιπολίτευση για την αποξήλωση της συγκεκριμένης 

κεραίας, αλλά και όλων των κεραιών που βρίσκονται στον αστικό ιστό της πόλης, είναι φανερό ότι το 

συμφέρον των μεγάλων τηλεπικοινωνιακών επιχειρήσεων προτάσσεται του συμφέροντος της υγείας 

των πολιτών. 

Δεν θα μείνουμε άπρακτοι, δεν μπορεί να απειλείται η υγεία οικογενειών στην ανεξέλεγκτη 

τοποθέτηση κεραιών και ειδικά στη συγκεκριμένη που βρίσκεται δίπλα σε ευπαθείς ομάδες 

πληθυσμού (σχολεία, νηπιαγωγεία, παιδικές χαρές, ιατρεία ΙΚΑ κ.α). Γι΄αυτό προτείνεται, για 

πολλοστή φορά, ότι διαφωνούμε με κάθε μορφή εγκατάστασης και  λειτουργίας κεραιών κινητής 

τηλεφωνίας που βλάπτουν σοβαρά την υγεία των πολιτών και θα πάρουμε όλα τα απαιτούμενα μέτρα 

και δια της νομικής υπηρεσίας του Δήμου μας. 
 

Ακολούθως, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον κ. Δήμαρχο και έλαβε υπόψη του το αίτημα των κατοίκων, 

συζήτησε διεξοδικά το θέμα, για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, 

όπως αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης, το Δημοτικό Συμβούλιο 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ   

  

Την συμμετοχή του Δήμου σε οποιαδήποτε μορφή κινητοποίησης δημοτών-κατοίκων- φορέων για την 

απομάκρυνση της εν λόγω κεραίας αλλά και δια της νομικής υπηρεσίας του Δήμου μας . 

 

 

  ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

           Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                      (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι   01-04-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


